
  
 
    R O M Â N I A 

 JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
      CONSILIUL JUDEŢEAN 
    Nr. IB/10726 din 29.07.2014 
          
 

PROCES – VERBAL 
încheiat astăzi, 25 iulie 2014,  în şedinţa ordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 
 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din 
data de 25 iulie 2014 se desfăşoară în sala de şedinţe a Palatului 
Administrativ al Judeţului Bistriţa - Năsăud, începând cu ora 12ºº. 

Conform prevederilor Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean 
Bistriţa-Năsăud nr. 160 din 18.07.2014 privind convocarea Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Năsăud în şedinţă ordinară la data de 25 iulie 2014, ora 
12.00 consilierii judeţeni au fost convocaţi la şedinţa ordinară a Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Nãsãud din data de 25 iulie 2014, în scris, prin invitaţie, 
telefonic şi prin mass-media. 

Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat la sediul 
instituţiei şi postat pe site-ul www.portalbn.ro .   

 
* 

La şedinţă este prezent şi domnul Iosif Redl secretarul judeţului. 
 
* 

Au fost invitate şi se află prezente persoane din aparatul de specialitate 
al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: Moldovan Florin Grigore – 
administrator public al judeţului; Mica Oprea – director executiv, Tiniş Viorel – 
director executiv; Vrabete Mihaela – consilier superior; Orţan Alexandru – Şef 
serviciu; Naghi Lucian – consilier superior; Turţi Radu – director executiv, 
Dănilă Silviu – Director executiv; Paul Borgovan – consilier juridic; Ana Jurje – 
Şef serviciu; Răscol Maria – consilier asistent; Vereş Paul – consilier principal; 
Palade Ionela Crina – consilier asistent; Nemeş Graţiela – director Cabinet 
preşedinte; Ivan Bogdan – consilier peşedinte, Pop Răzvan Andrei – consilier 
juridic. 
  În calitate de invitaţi mai participă: Mureşan Sanda – Şef serviciu 
Spitalul Judeţean de Urgenţă Bistriţa 

http://www.portalbn.ro/
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Reprezentanţii mass-media.  
* 

Lipsesc următorii consilieri judeţeni: Runcan Anton Claudiu şi Coman 
Samuel Leon. 

* 
 

Domnul preşedinte Emil Radu Moldovan adresează salutări tuturor 
participanţilor şi declară deschisă şedinţa Consiliului Judeţean. 

 
* 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Sărut-mâinile, bună ziua stimaţi colegi. Vă rog să ocupaţi loc. Din totalul 
de 29 de consilieri judeţeni sunt prezenţi 27 plus preşedintele fiind astfel 
îndeplinite prevederile legale pentru buna desfăşurare a lucrărilor şedinţei. Cu 
permisiunea dumneavoastră înainte de a prezenta proiectul ordinii de zi, v-aş 
ruga să-mi permiteţi să vă prezint câţiva colegi cu, care sunt convins că şi 
dumneavoastră veţi avea contact. În urma înfiinţării Direcţiei tehnice de 
investiţii şi lucrări publice şi în urma concursului desfăşurat aş vrea să vi-l 
prezint pe domnul inginer Radu Turţi care a câştigat concursul şi este noul 
director tehnic. De asemenea în urma concursului organizat pentru poziţie de 
director executiv la Direcţia de dezvoltare durabilă aş vrea să vi-l prezint pe 
domnul inginer Dănilă Silviu Leon cel care a câştigat concursul şi de 
asemenea un coleg care este consilier juridic la Compartimentul pregătire 
documente pentru consiliu, cu care sunt convins că şi dumneavoastră veţi 
intra în contact tot în urma unui concurs desfăşurat vi-l prezint pe domnul 
consilier juridic asistent Pop Răzvan Andrei. La Direcţia dezvoltare durabilă 
prin transfer a venit fostul secretar al Primăriei Teaca, domnul Paul Borgovan, 
consilier juridic superior. Cu permisiunea dumneavoastră mergem mai 
departe. Supun atenţiei dumneavoastră aprobarea Procesului verbal al 
şedinţei ordinare din data de 27 mai 2014. Dacă sunt intervenţii, vă rog. Dacă 
nu sunt intervenţii deschidem procedura de vot, vă rog să votaţi. 
  Cu 24 de voturi „pentru” Procesul verbal a fost aprobat, vă 
mulţumesc. 
  Aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare din data de 13 
iunie 2014. Intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii deschidem procedura de vot, 
vă rog să votaţi. 
  Cu 22 de voturi „pentru” şi „o abţinere” Procesul verbal a fost 
aprobat, vă mulţumesc. 
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  Aprobarea procesului verbal al şedinţei extraordinare din data de 15 
iulie 2014. Intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii deschidem procedura de vot, 
vă rog să votaţi. 
  Cu 26 de voturi „pentru” Procesul verbal a fost aprobat, vă 
mulţumesc. 
 
  În continuare Proiectul ordinii de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier 
judeţean al domnului Jauca Alexandru-Ioan. 

2. Proiect de hotărâre privind completarea art. 1. punctul II din 
Hotărârea Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr. 38/2013 
privind modificarea componenţei Comisiilor de specialitate pe 
domenii de activitate ale Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a 
statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă Bistriţa, 
pentru anul 2014. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare şi funcţionare al Spitalului Judeţean de Urgenţă 
Bistriţa. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Statului de 
funcţii al Serviciului Public Comunitar de Evidenţă a 
Persoanelor al judeţului Bistriţa-Năsăud aprobat prin Hotărârea 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr. 66/2014. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentaţiei pentru 
avizarea lucrărilor de intervenţie şi a Indicatorilor Tehnico-
Economici aferenţi obiectivului „Modernizare DJ 162, km 
28+633-35+833, Visuia – Silivaşu de Câmpie, judeţul Bistriţa-
Năsăud”. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanţării obiectivului 
de investiţie: „Modernizare drum judeţean 162, KM 0+000-
8+300, Teaca-Archiud, judeţul Bistriţa-Năsăud”, finanţat prin 
Programul naţional de dezvoltare locală al Ministerului 
Dezvoltării Regionale şi Administraţiei Publice. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanţării obiectivului 
de investiţie: „Modernizare drum judeţean, DJ 172 C, Km 
17+760-19+250, Ilva Mică-Leşu, judeţul Bistriţa-Năsăud”, 
finanţat prin Programul naţional de dezvoltare locală al 
Ministerului Dezvoltării Regionale şi Administraţiei Publice. 
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9. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetare a 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud pentru trimestrul II al 
anului 2014 pe secţiunile de funcţionare şi de dezvoltare. 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii unei 
licenţe de traseu pentru servicii de transport public judeţean de 
persoane prin curse regulate speciale. 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării capitalului 
social al SC „ Lucrări Drumuri Poduri” SA Bistriţa prin aportul în 
natură a unor bunuri. 

12. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului 
Judeţului Bistriţa-Năsăud în Adunarea Generală a Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitară “Turism în Bistriţa-Năsăud”. 

13. Proiect de hotărâre privind acordul de principiu al 
Consiliului Județean  de asociere a  Judeţului Bistriţa-Năsăud 
pentru constituirea Asociației „Produs în Bistrița-Năsăud“.  

14. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la 
Hotărârea Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr. 34/2014 
privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale 
aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud. 

15. Diverse. 
Dacă sunt intervenţii din partea dumneavoastră? Dacă nu sunt 

intervenţii, deschid procedura de vot. 
  Cu 26 de voturi “pentru” Ordinea de zi a fost aprobată, vă mulţumesc. 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Primul proiect Proiect de hotărâre privind validarea mandatului 

de consilier judeţean al domnului Jauca Alexandru-Ioan. Comisia de 
validare, vă rog. 

Iosif Redl : - secretarul judeţului – 
S-a spus.  
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  Da, s-a spus în şedinţa trecută. Dacă sunt intervenţii? Dacă nu sunt 
intervenţii deschidem procedura de vot, vă rog să votaţi. 
  Cu “25 voturi pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. Domnule 
consilier judeţean, vă rog să vă deplasaţi pentru depunerea jurământului. 
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* 
Se procedează la depunerea jurământului de credinţă de către domnul 

consilier judeţean Jauca Alexandru Ioan. 
 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  Paul, cartela domnului Jauca? E montată, funcţionează şi colegii o să-i 
rog să îl ajute pentru început la vot. 
  2. Proiect de hotărâre privind completarea art. 1. punctul II din 
Hotărârea Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr. 38/2013 privind 
modificarea componenţei Comisiilor de specialitate pe domenii de 
activitate ale Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. Completarea 
Comisiei de urbanism. Comisia de administraţie vă rog avizul. 

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc. Dacă sunt intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii, precizez 
avem nevoie de votul secret al majorităţii consilierilor judeţeni prezenţi. 
Procedura de vot se deschide, vot secret, vă rog să votaţi.  
  Cu “28 de voturi pentru” şi “1 vot împotrivă” Proiectul de hotărâre 
a fost adoptat. 

* 
 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Următorul proiect Proiect de hotărâre privind aprobarea 
organigramei şi a statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de 
Urgenţă Bistriţa, pentru anul 2014. Comisia de administraţie vă rog 
avizul. 

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia economică, vă rog avizul. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia de cultură, sănătate, vă rog avizul. 
  Ramona Bugnar: - consilier judeţean – 

 Aviz favorabil. 
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  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc, intervenţii? Nu sunt intervenţii, deschidem procedura de 
vot, vă rog să votaţi. 
  Cu “28 de voturi pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulţumesc. 

* 
 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare şi funcţionare al Spitalului Judeţean de Urgenţă Bistriţa. 
Comisia de administraţie vă rog avizul. 

 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 

  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia de cultură, sănătate, vă rog avizul. 
  Ramona Bugnar: - consilier judeţean – 

 Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc, intervenţii?  Domnule consilier Curteanu, vă rog. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Mulţumesc domnule preşedinte, stimaţi colegi. Intervenţia va fi foarte 
scurtă, de fapt e o propunere de modificare a anexei la regulametul de 
organizare şi funcţionare care cuprinde denumiri comerciale, de exemplu 
sterilizator cu abur Braun. Nu văd sensul în care o denumire comercială şi în 
eventualitatea unor viitoare achiziţii făcute de consiliul judeţean, trebuie să 
existe în anexa la ROF. De aceea propun eliminarea acestor denumiri 
comerciale dacă nu există argument pentru păstrarea lor. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Da, este aici reprezentantul spitalului. Vă rog doamnă. 
  Mureşan Sanda: - reprezentant Spitalul Judeţean De Urgenţă Bistriţa 
  Anexa la Regulamentul de organizare şi funcţionare este impusă de 
condiţiile din listele de evaluare ale Casei Judeţene de Asigurări de Sănătate şi 
orice denumire comercială apare în tabelele de aparatură sau de .... condiţia 
respectivă este impusă, adică este o condiţie de eligibilitate între evaluările 
Casei Judeţene de Asigurări de Sănătate.    
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Bun.  
  Mureşan Sanda: - reprezentant Spitalul Judeţean de Urgenţă Bistriţa 
  Când se modifică ceva, modificăm şi acolo. 
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  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Am înţeles. Domnul Neia. 
  Lăcătuş Emil: - consilier judeţean – 
  Da, mulţumesc domnule preşedinte. Profit de ocazia că suntem la 
subiectul spital am şi eu o interpelare pe tema asta.  
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Am şi eu o rugăminte, la final discutăm interpelări şi toate problemele, 
acuma discutăm Regulamentul de organizare şi funcţionare. Şi avem şi noi un 
regulament pe care vă rog să-l respectăm, la diverse vă trec pe listă şi cu 
drag. 
  Lăcătuş Emil: - consilier judeţean – 
  Mulţumesc. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă rog doamna consilier, vă rog. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Mulţumesc. Dar era bine să-l fi ascultat pe colegu, pentru că s-ar putea 
ca ceea ce doreşte dânsul să sublinieze să se .............. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Da, dar ar fi bine să respectăm regulamentul şi legi doamna consilier 
judeţean. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Da, dar ... 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Păi atunci haideţi vă rog frumos, să mergem mai departe şi la final, 
facem precizarea că reprezentantul Spitalului Judeţean de Urgenţă Bistriţa, 
doamna Mureşan să rămână aici prezentă în sală şi ceilalţi colegi şi la 
momentul prevăzut în Regulamentul nostru pentru interpelări şi dezbateri să 
dicutăm orice temă şi cea pe care o are şi domnul consilier Neia Lăcătuş şi 
orice altă temă de interes. Dacă sunt alte intervenţii punctuale pe 
Regulamentul de organizare şi funcţionare al Spitalului Judeţean de Urgenţă. 
Dacă nu deschid procedura... da scuzaţi-mă domnul Urîte. 
  Urîte Florin Radu: – consilier judeţean – 
  Mulţumesc domnule preşedinte. Profit că sunt consilieri juridici în sală, 
nu ştiu ce înseamnă, validarea casei de ajutor, pentru că din punctul meu de 
vedere în momentul în care se va organiza o licitaţie de achiziţie de bunuri să 
impui şi denumirea, adică aparatul plus firma respectivă Braun, înseamnă o 
direcţionare. Deci înseamnă că nu pot participa la licitaţie decât cei ce îţi oferă 
strict aparatul respectiv, ori dacă sunt de exemplu 5 furnizori de asemenea 
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aparate, ştiu eu Siemens, sau orice altceva, deci eu nu cred că este legal chiar 
dacă este un edificiu, întreb............. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Haideţi domnule Urîte. Legea achiziţiilor publice interzice un astfel de 
lucru. Deci nu ajungem la licitaţie. Eu nu cunosc exact ce conţine anexa 
respectivă, şi s-ar putea ca anexa să fie cu ce aparate sunt în dotare în 
momentul de faţă pentru că vorbea doamna Mureşan de clasificare şi ca să 
clasifici secţia nu ştiu care, pui acolo ce ai în secţie, aparatul nu ştiu care, ce 
este existent. Vă asigur că Ordonanţa 34 dacă nu mă înşel cu modificările de 
rigoare interzice să treci un astfel de lucru într-un viitor caiet de sarcini. Deci 
nu este nevoie de jurişti. Deci e clar direcţionată licitaţia către X sau Y 
ANRMAP-ul nu va aviza niciodată o astfel de documentaţie către o licitaţie 
publică. Dar eu înţeleg că e ceea ce aveţi în dotare acum pentru clasificări.  
  Mureşan Sanda: - reprezentant Spitalul Judeţean De Urgenţă Bistriţa 
  Da. Şi este o procedură care se efectuează cu acel aparat.  
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Am înţeles. Deci casa şi bănuiesc că în contractul Casei de Asigurări de 
Sănătate şi a spitalului pot să contracteze servicii, tu ca spital trebuie să faci 
dovada că deţii specialişti şi aparatura necesară pentru diferite proceduri. 
Cred că despre asta este vorba, nu? Nu în vederea unor achiziţii. Mulţumim 
doamna Mureşan. Dacă sunt alte intervenţii? Dacă nu sunt alte intervenţii 
deschidem procedura de vot, vă rog să votaţi. 
  Cu “25 de voturi pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Mulţumesc. 

* 
    
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Statului de  
funcţii al Serviciului Public Comunitar de Evidenţă a Persoanelor al 
judeţului Bistriţa-Năsăud aprobat prin Hotărârea Consiliului Judeţean 
Bistriţa-Năsăud nr. 66/2014. Cu precizarea că sunt modificări pentru 
avansări la termen la limită de îndeplinire a vechimii respective. Comisia de 
administraţie, avizul? 

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia economică, vă rog avizul. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
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  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Dacă sunt intervenţii? Dacă nu sunt intervenţii deschidem procedura de 
vot, vă rog să votaţi. 
  Cu “25 de voturi pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă 
mulţumesc. 

* 
 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

Proiect de hotărâre privind aprobarea Documentaţiei pentru 
avizarea lucrărilor de intervenţie şi a Indicatorilor Tehnico-
Economici aferenţi obiectivului „Modernizare DJ 162, km 28+633-
35+833, Visuia – Silivaşu de Câmpie, judeţul Bistriţa-Năsăud” 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia economică, vă rog avizul. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia de urbanism, vă rog avizul. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  În Comisia de urbanism au fost formulate o serie de amendamente, 
între care retrimiterea documentaţiei în vederea corelării variantelor cu scopul 
şi obiectivele investiţionale, iar amendamentele au fost următoarele, art.1 se 
elimină întrucât documentaţia trebuie retrimisă în vederea stabilirii acestor 
corelări, art. 2 devine art. 1, art. 3 devine art. 2 şi se elimină anexa nr. 1 
rămânând doar anexa nr. 2 cu indicatorii tehnico-economici, urmând ca şi 
denumirea proiectului să suporte modificările aferente.  
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc, alte intervenţii? Supun votului dumneavoastră varianta 
iniţiatorului.  
  Cu “21 de voturi pentru”, “ 3 voturi împotrivă” şi „2 abţineri”  
Proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă mulţumesc frumos. 
 

* 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanţării obiectivului 
de investiţie: „Modernizare drum judeţean 162, KM 0+000-8+300, 
Teaca-Archiud, judeţul Bistriţa-Năsăud”, finanţat prin Programul 
naţional de dezvoltare locală al Ministerului Dezvoltării Regionale şi 
Administraţiei Publice. 
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  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia economică, vă rog avizul. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia de urbanism, vă rog avizul. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă mulţumim. Intervenţii? Nu sunt intervenţii, deschid procedura de vot, 
vă rog să votaţi. 
  Cu “26 de voturi pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă 
mulţumesc. 

* 
   
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanţării obiectivului de 
investiţie: „Modernizare drum judeţean, DJ 172 C, Km 17+760-
19+250, Ilva Mică-Leşu, judeţul Bistriţa-Năsăud”, finanţat prin 
Programul naţional de dezvoltare locală al Ministerului Dezvoltării 
Regionale şi Administraţiei Publice. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia economică, vă rog avizul. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia de urbanism, vă rog avizul. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă mulţumesc. Intervenţii? Nu sunt intervenţii, deschid procedura de 
vot, vă rog să votaţi. 
  Cu “27 de voturi pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă 
mulţumesc. 

* 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetare a 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud pentru trimestrul II al anului 
2014 pe secţiunile de funcţionare şi de dezvoltare. 

Comisia de administraţie, avizul? 
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Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia economică, vă rog avizul. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia de cultură, vă rog avizul. 
  Ramona Bugnar: - consilier judeţean – 

 Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia de urbanism, vă rog avizul. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil.  
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă mulţumesc. Intervenţii? Nu sunt intervenţii, deschid procedura de 
vot, vă rog să votaţi. 
  Cu “25 de voturi pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă 
mulţumesc. 

* 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
10. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii unei licenţe de 
traseu pentru servicii de transport public judeţean de persoane prin 
curse regulate speciale. Cu precizarea conform procedurilor, o cursă 
specială pentru Compania Leoni. Comisia de administraţie, vă rog avizul. 

Comisia de administraţie, avizul? 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 

  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Comisia de urbanism, vă rog avizul. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă mulţumesc. Intervenţii? Nu sunt intervenţii, deschid procedura de 
vot, vă rog să votaţi. 
  Cu “27 de voturi pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă 
mulţumesc. 

 
* 
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  11. Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării capitalului 
social al SC „ Lucrări Drumuri Poduri” SA Bistriţa prin aportul în 
natură a unor bunuri. Fac precizarea că este vorba de bunurile care au fost 
în patrimoniul fostei Direcţii judeţene de Pază şi care în momentul de faţă vor 
trece în patrimoniul SC Lucrări Drumuri şi Poduri SA, care este acţionar la SC 
LDP Security, care a preluat activitatea Direcţiei Judeţene de Pază.  

Comisia de administraţie, avizul? 
Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 

  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc, Comisia economică, vă rog avizul. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă mulţumesc. Intervenţii? Nu sunt intervenţii, deschidem procedura de 
vot, vă rog să votaţi. 
  Cu “28 de voturi pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă 
mulţumesc. 

* 
 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

12. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului 
Judeţului Bistriţa-Năsăud în Adunarea Generală a Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitară “Turism în Bistriţa-Năsăud”. 

 Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Mulţumesc, Comisia economică, vă rog avizul. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 

 Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc. Comisia de urbanism. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 

 Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc. Rugămintea, propunere pentru reprezentantul consiliului 
judeţean, cu precizarea fiind vorba de persoane, vot secret al majorităţii 
consilierilor judeţeni prezenţi. Domnul vicepreşedinte Popescu, vă rog. 
  Popescu Grigore Dorin: 
  Stimaţi colegi aş vrea să-l propun pe domnul administrator public al 
judeţului domnul Florin Moldovan. 
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 Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Dacă sunt alte propuneri. Domnule Curteanu, vă rog.  

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Mulţumesc domnule preşedinte. E aceeaşi propunere pe care am făcut-o 
şi în cadrul Comisiei de urbanism şi a obţinut votul unanim al membrilor 
comisiei, este vorba de domnul Bumbu Mihai, datorită experienţei sale 
administrative. 

 Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Supun votului dumneavoastră prima propunere făcută de domnul 
vicepreşedinte Popescu Grigore Dorin, în persoana administratorului public al 
judeţului. Deschidem procedura de vot, vă rog să votaţi. Sunt şi persoane care 
nu au votat, dar mă rog. 
  Cu “16 voturi pentru”, “7 voturi împotrivă” şi “3 abţineri” 
propunerea a trecut. Nu îşi mai are rost supunerea la vot a celei de-a doua 
propuneri. Supun votului dumneavoastră adoptarea Proiectului de hotărâre în 
integralitatea lui. Şi să vă mai uitaţi la aparat pentru că 4-5 nu voteză la 
fiecare vot.  
  Cu “23 de voturi pentru”, “3 voturi împotrivă” şi “3 abţineri” 
Proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă mulţumesc. 
 

* 
 Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

13. Proiect de hotărâre privind acordul de principiu al 
Consiliului Județean de asociere a  Judeţului Bistriţa-Năsăud pentru 
constituirea Asociației „Produs în Bistrița-Năsăud“. Pentru a fi extrem 
de clar ce se doreşte cu această asociaţie dacă ea va primi acordul 
dumneavoastră de principiu. Pe modelul unor alte asociaţii din alte judeţe ale 
României, am luat această decizie în urma mai multor discuţii să înfiinţăm o 
Asociaţie « Produs în Bistriţa-Năsăud » prin care ne dorim să promovăm 
valorile judeţului Bistriţa-Năsăud. Aş vrea să fac precizarea că în momentul de 
faţă în propunere este o structură restrânsă pentru că procedurile de înfiinţare 
sunt greoaie şi convocarea tuturor celor care pot devenii membrii 
funcţionează mai greu. Cu precizarea că odată pregătite documentele, vor 
venii din nou la aprobare în plenul consiliului judeţean, vorbim de un acord de 
principiu astăzi şi că această asociaţie va fi deschisă absolut tuturor celor care 
îşi vor însuşi statutul şi obligaţiile care vor fi prevăzute, indiferent dacă este 
unitate administrativ-teritorială, ONG, persoană fizică, companie, pentru că ne 
dorim să fie o asociaţie de utilitate publică în care să poată să fie sprijinit şi 
promovat, produse, obiceiuri, tradiţii din judeţul Bistriţa-Năsăud. De 
asemenea mă gândesc că pentru anul viitor, pentru că anul acesta nu avem 
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nici buget şi timpul este foarte scurt, vom vedea care vor fi cotizaţiile ce 
reglementări va prevedea statutul acestei asociaţii, eventual să creem un 
eveniment important la nivelul judeţului la care să participe toţi cei care sunt 
doritori să-şi promoveze produsele, având invitaţi din toate zonele, dacă ne 
referim la produse bio sau produse alimentare, invitând toate supermeketuri-
le şi hipermarketuri-le să participe la astfel de eveniment, mediul de afaceri, 
ambasade şi toţi cei care pot să ne sprijine în promovarea produselor şi a 
tradiţiilor din judeţul Bistriţa-Năsăud. Subliniez nu va fi o asociaţie închisă va fi 
una deschisă pentru toţi cei care vor dorii să adere să aducă o contribuţie la 
promovarea produselor din judeţul Bistriţa-Năsăud aşa cum am spus tradiţii şi 
chiar a judeţului în sine. Comisia de administraţie vă rog avizul.  

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc.  Comisia de urbanism, vă rog avizul. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Comisia de urbanism a formulat o serie de amendamente pe care am 
înţeles că ar fi însuşite şi de celelalte comisii. Respectiv art. 1 se reformulează 
şi va avea următorul cuprins: 

Se dă acordul de principiu cu privire la asocierea Judeţului Bistriţa-
Năsăud cu unităţi administrativ-teritoriale, persoane fizice şi juridice, pentru 
constituirea Asociației „Produs în Bistrița-Năsăud“, cu personalitate juridică și 
de drept privat, potrivit Proiectului de Act constitutiv și Statut, anexele 1 și 2 
care fac parte integrantă din prezenta hotărâre, având urmatoarele scopuri: 

a) identificarea, promovarea şi susţinerea intereselor micilor şi marilor 
producători din judeţul Bistriţa-Năsăud; 

b) susţinerea şi reprezentarea producătorilor locali din judeţul Bistriţa-
Năsăud, atât la nivel local cât şi la nivel naţional şi internaţional; 

c) realizarea unui element de identitate vizuală pentru produsele 
fabricate în judeţul Bistriţa-Năsăud.” 

Art.4. din Proiectul de hotărâre se modifică şi va avea următorul cuprins: 
„Prezenta hotărâre se comunică de către Serviciul administraţie şi relaţii 

publice la: 
- Administrator public; 
- Direcţia dezvoltare durabilă; 
- Potenţialilor parteneri interesaţi; 
- Instituţia Prefectului judeţul Bistriţa-Năsăud. 

Anexa nr. 1 şi anexa nr. 2 la Proiectul de hotărâre se modifică după cum 
urmează: 

„Membrii asociaţi fondatori: 
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1. JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD,......................... 
Unităţi administrativ-teritoriale 
Persoane juridice 
Persoane fizice 

 Am considerat oportună această modificare tocmai în idea să nu pornim din 
start de la ştiu eu, discriminarea unităţilor administrativ-teritoriale şi 
persoanele juridice şi fizice care pot să participe la nişte proiecte. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
   Comisia economică, vă rog avizul. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 

  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc.Comisia de cultură, vă rog avizul. 
  Ramona Bugnar: - consilier judeţean – 

 Aviz favorabil în forma prezentată de iniţiator. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Intervenţii? Domnul consilier Urîte, vă rog. 
  Urîte Florin Radu: – consilier judeţean – 
  Mulţumesc domnule preşedinte. Aţi menţionat că în câteva judeţe ştiţi 
că s-a făcut, dacă puteţi să menţionaţi câteva şi în ce măsură rezultatele sunt, 
adică sunt rezultate bune în acest sens. În alt context vreau să întreb în ce 
măsură va colabora acest ONG sau asociaţie cu Camera de Comerţ? Camera 
de Comerţ cred că este cea mai reprezentativă la ora actuală să ne facă ştiu 
eu, să ne ambaleze toate valorile din punct de vedere al firmelor, al micului 
întreprinzător, cred că are oameni de specialitate, face cursuri de pregătire şi 
este în măsură să pună în evidenţă foarte bine mai ales că avem şi strategia, 
chiar să invităm să se alinieze la strategie că nu sunt împotriva unui ONG care 
să vină să-şi aducă aportul dar aş vrea să fiu sigur sau să fiu asigurat că vom 
conlucra cu oameni de specialitate şi să nu facem ceva doar de dragul, ştiu eu 
unor organizaţii să fie tot felul de funcţii pentru că vor fi plătiţi. Am înţeles că 
va fi cu, cotizaţie dar ideea este să conlucreze şi să se alinieze la strategia 
judeţului şi aşa mai departe. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Am înţeles. Nu ştiu îmi vin în minte două dacă vreţi “Produs de Cluj” şi 
“Produs în Bucovina”, două din judeţele limitrofe nouă. 
2. vă asigur că prima invitaţie care o scriem, o să scriem multe invitaţii să 
adere la această asociaţie, dacă ea va fi aprobată, că acuma vorbim de un 
accord de principiu şi pe urmă de aprobare a înfiinţării asociaţiei. Una dintre 
primele invitaţii va fi şi către Camera de Comerţ, cu care avem o colaborare 
bună, dar care ştiţi şi dumneavoastră ca şi mine că nu toţi agenţii economici 
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sunt membrii ai Camerei de Comerţ şi atunci nu am nici un fel de problemă să 
vină şi Camera de Comerţ în asociere şi, şi agenţii economici care vor dorii 
separat să facă parte din această asociaţie. Doamna consilier judeţean 
Montoiu vă rog. 
  Montoiu Gabriela Cătălina: - consilier judeţean – 
  Bună ziua tuturor colegilor. Consider că este bun venit acest Proiect de 
hotărâre având în vedere că pe agenda Uniunii Eurepene la începutul acestui 
an se află un proiect de rezoluţie care aduce în dezbatere creerea unor mărci 
regionale cu rol de creştere a veniturilor teritoriale, astfel acest proiect al 
nostru poate la un moment dat, având în vedere că şi Transilvania va devenii 
o marcă regională şi va devenii protejată, să intrăm şi noi sub cupola acestei 
mărci. Dar mă interesează cum veţi proteja bunurile şi serviciile faţă de 
concurenţa venită din exterior, având în vedere că poate să constituie o 
oportunitate de dezvoltarea care să crească veniturile noastre şi din punct de 
vedere economic şi care este planul ca să existe la un moment dat această 
valorificare din punct de vedere istoric, din punct de vedere cultural, ca să 
convertim lucrurile acestea. Ce venituri vor fi înafară de fondurile care 
probabil le vor accesa şi alte entităţi care vor intra sub cupola acestei asociaţii 
şi probabil că vor face anumite cotizaţii sau vor susţine prin sponsorizări. 
Mulţumesc. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

  Mulţumesc. La momentul constituirii eu vă asigur că una dintre 
dezbateri care o să le facă reprezentanţii în adunarea AGA a asociaţiei, o să fie 
asta şi vă asigur că o să vă aducă răspunsurile necesare, în momentul de faţă 
nu are cine. Este un acord de principiu pentru constituirea unei asociaţii. O să 
reţinem, facem extras din procesul verbal, o să fie una dintre primele teme a 
lor de casă care este strategia pentru a putea îndeplinii ceea ce foarte bine aţi 
subliniat şi care sunt lucruri şi care cred că trebuie să le facă o astfel de 
asociaţie. Alte intervenţii? Domnul consilier Curteanu, vă rog. 

Curteanu Eugen Dicones: - consilier judeţean – 
  Mulţumesc. Acuma strict pe proiectele de hotărâre şi pe anexele la 
proiect. Erau câteva inatvertenţe, mi-a fost explicat de către executivul 
consiliului judeţean că au avut loc din redactare şi sunt curios dacă au fost 
îndreptate. Am fost asigurat la momentul discutării proiectului că ele vor fi 
îndreptate, după cum spuneaţi domnule secretar mi-aţi promis că o să se 
întâmple lucrul acesta. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Da. Domnule secretar vă rog să-i răspundeţi domnului consilier dacă 
greşelile de redactare au foat corectate dacă nu, să precizăm că trebuie să fie 
corectate. 



17 
 

  Redl Iosif: - secretarul judeţului – 
  Se corectează la forma finală. Sunt mai multe erori, au fost şi alte 
intervenţii. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  E în regulă domnule secretar, am înţeles. Deci toate erorile de redactare 
care au fost discutate şi ridicate de către domnul consilier Curteanu, am 
rugămintea să faceţi precizarea necesară în procesul verbal al şedinţei, să fie 
corectate pentru forma finală a Proiectului de hotărâre. Alte intervenţii? 
  Dacă nu sunt intervenţii, deschidem procedura de vot, vă rog să votaţi. 
  Cu “23 de voturi pentru”, “1 vot împotrivă” şi “5 abţineri” 
Proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă mulţumesc. 

 
* 

   
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 

14.Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la 
Hotărârea Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr. 34/2014 privind 
aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. Aş vrea să fac 
precizarea că acest Proiect de hotărâre are în vedere completarea denumirii 
unui compartiment din cadrul Direcţiei de dezvoltare durabilă şi proiecte 
europene. Aveam Compartimentul turism şi relaţii externe, am început o 
activitate care cred că se va dezvolta pe viitor legată de sport. Pentru 
şedinţele din luna august sau septembrie pregătim un Proiect de hotărâre 
pentru a cere acordul să înfiinţăm consiliul judeţean al tinerilor care pe 
procedurile prevăzute de lege, vor face la nivelul instituţiilor de învăţământ 
alegerile necesare şi vom avea cred că un sprijin din partea lor, vizavi de ce-şi 
doresc ei să facă consiliul judeţean, consilierii judeţeni şi care sunt viziunile lor 
de viitor şi pentru asta avem nevoie de o corespondenţă la nivelul consiliului 
judeţean. De asemenea îmi doresc ca cineva din cadrul acestui compartiment 
să se poată ocupa şi de începutul acestei asociaţii pe care am aprobat-o la 
proiectul precedent şi modificarea este completarea sau schimbarea dacă 
vreţi a numelui compartimentului din Turism, relaţii externe în Tineret, sport, 
turism, relaţii externe şi promovare. Comisia de administraţie vă rog avizul. 

Mereuţă Mircea: - consilier judeţean – 
  Aviz favorabil. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc, Comisia economică, vă rog avizul. 

Stroe Iulian Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
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  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Vă mulţumesc. Intervenţii? Nu sunt intervenţii, deschidem procedura de 
vot, vă rog să votaţi. 
  Cu “27 de voturi pentru” Proiectul de hotărâre a fost adoptat. Vă 
mulţumesc. 

* 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  La capitolul Diverse aş vrea să vă anunţ că în perioada 12-20 august voi 
efectua concediu de odihnă, să-l felicit pe domnul consilier Stroe care mâine 
îşi aniversează ziua de naştere, să-i spun la mulţi ani şi să-i dea Dumneazeu 
sănătate şi să-l rog pe domnul consilier judeţean Emil Lăcătuş să facă 
intervenţia legată de Spitalul Judeţean de Urgenţă Bistriţa. 
  Lăcătuş Emil: - consilier judeţean – 
  Da. Mulţumesc domnule preşedinte. Vreau să fac o precizare, legat de 
tema aceasta pentru că am avut discuţii cu domnul director Buta, pe tema 
unui Centru medico-social care ar fi bine venit şi găsită o modalitate de către 
consiliul judeţean ca şi la nivel de Bistriţa, cum avem la Nuşeni, la Suseni să 
se găsească soluţia ca să se constituie un centru medico-social coordonat sau 
sub tutela consiliului judeţean şi coordonat de Spitalul Judeţean Bistriţa, 
pentru că aşa cum spunea domnul director Buta sunt mulţi bătrâni care sigur 
se perindă prin spitale. Chiar mai mult de o săptămână, o săptămână şi ceva 
nu poate să-i ţină şi stau pe banii spitalului câte 2-3 săptămâni, părinţi bătrâni 
care sigur nu au posibilitatea de a avea pe cineva şi atunci sigur ar fi 
binevenită o idee, găsită o documentare, împreună cu Spitalul judeţean şi cu 
consiliul judeţean ca şi la nivel de Bistriţa, aici la Bistriţa să se constituie un 
Centru medico social. Eu zic ca ar fi bine venit aşa cum spunea şi domnul 
director Buta. Mai mult de atât aş vrea să fac şi o precizare privind masa care 
am înţeles, am discutat cu doamna Mureşan e între 6 lei ziua de masă pentru 
spitalul judeţean. Nu s-ar putea găsii dacă este spitalul sub tutela consiliului 
judeţean să se suplimenteze suma, am făcut şi interpelarea de data trecută, 
am primit răspunsul că într-adevăr se procedează la gramaj şi sunt standarde, 
dar acea ciorbă care lumea o tot cere, şi acum am avut multe intervenţii şi 
discuţii la spital, care lumea o spune. Nu Neia o cere, o cere lumea care sigur 
necesită într-un spital ca să fie cum sunt şi la alte spitale din ţară sau chiar la 
Mureş şi la Cluj, am avut ocazia să ajung pe acolo, că aşa a fost nefericirea cu 
părinţii şi am văzut că se serveşte ciorbă, felul doi şi aşa mai departe. Am 
avut o discuţie cu doamna Mureşan şi spune că e 6 lei, ce poţi să-i oferi de 6 
lei la un bolnav pe zi. Dar dacă spitalul e sub tutela consiliului judeţean nu se 
pot găsi resurse, nu ştiu să suplimenteze, sau un meniu mai bine venit, dacă 
stăm şi gândim bine e conform standardelor şi în general, deci în caserolele 
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alea, dar de multe ori chiar oamenii spun mai bine renunţ la caserole,mai bine 
de banii ăia să pună să facă o ciorbă dar standardele necesită. Deci în general 
oamenii vin cu propunerea, găsită o soluţie, să aveţi în vedere în primul rând 
cu Centrul medical şi dacă se poate aşa cum am spus, am primit răspunsul la 
acea interpelare dar e cu totul diferit că sigur se păstrează standarde, 
gramaje şi aşa mai departe. Mulţumesc. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Mulţumesc domnule consilier judeţean. Poate că împreună cu domnul 
Buta iniţiaţi un Proiect de hotărâre şi ne spuneţi de unde, cu ce şi cum 
înfiinţăm Centrul medico-social pentru că în momentul de faţă aş vrea să vă 
amintesc că 70% din bugetul Consiliului judeţean se duce către Direcţia de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului unde avem sute de persoane de la copii 
cu probleme, copii abandonaţi, copii cu handicap, bătrâni în îngrijire. De 
asemenea avem mari probleme cu administraţiile locale care au doar o cotă 
de cofinanţare pentru persoanele care au domiciliul pe raza UAT-urilor 
respective, care nu-şi plătesc cotele şi avem greutăţi destule pentru care 
încercăm să găsim soluţii. Eu mai ales că reprezint o structură de stânga care 
are latura asta socială nu am identificat în momentul de faţă resurse pentru 
astfel de investiţii dar pe care nu o resping, şi am rugămintea să-i transmiteţi 
din partea mea la domnul Buta, vă aştept pe amândoi cu un astfel de proiect 
şi vorbesc foarte serios. Deci aţi avut o discuţie vă aştept pe amândoi cu o 
propunere cu, care să identificaţi şi resursele. Legat de norma de hrană de 
tariful prevăzut, cred că el este prevăzut de o legislaţie în vigoare, vă asigur 
că luăm datele necesare şi într-o şedinţă următoare în următoarea şedinţă mă 
pregătesc să vă răspund de unde putem suplimenta noi desertul sau ciorba. 
  Lăcătuş Emil: - consilier judeţean – 
  Asta ar fi una, dar mă refer la Centrul medico-social. 
  Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Eu v-am răspuns la amândouă intervenţiile, v-am răspuns cred că şi la 
Centrul medico-social, putem prelua de exemplu modelul de succes al 
Centrului medico-social al primăriei Prundu Bârgăului, condusă de către 
domnul primar Doru Crişan care a primit şi sprijinul consiliului judeţean şi în 
momentul de faţă derulează un proiect cu fonduri europene pentru 
modernizare şi cred că fiecare primărie, fiecare UAT, care depinde de unde 
are venituri, mai consistente de exemplu decât zona de câmpie, ar putea să 
aibă o astfel de investiţie în vedere. Eu v-am spus, nu o refuz aştept cu 
interes propunerea consilierului judeţean Emil Lăcătuş şi a managerului 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Bistriţa, domnul Buta, formulaţi în scris, să-i 
daţi soluţii şi vin cu cel mai mare drag cu ea în faţa colegilor consilieri 
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judeţeni. Alte intervenţii, vă rog dacă sunt la Diverse, domnul consilier 
judeţean Urîte. 
  Urîte Florin Radu: - consilier judeţean – 
  Mulţumesc domnule preşedinte. Am două promisiuni încă neonorate şi 
profit cu această ocazie poate le resuscităm. 

1. Fiindcă tot se face vedeţi şi ONG-ul acesta cu a pune în valoare, valorile 
judeţului, după cum aţi validat şi dumneavoastră ca cei trei manageri ai 
judeţului, respectiv directorul de la Muzeul judeţean, de la domnul Ţărmure 
de la Cultură, chiar era o promisiune că se va încerca un dialog şi cu domnul 
director de la Bistriţa, cu domnul Cosma şi cu domnul Pintea, vor încerca să 
pună în evidenţă 3-5 proiecte majore cu, care să încercăm, care să aibă 
impact pentru judeţ din punct de vedere al valorilor culturale. A doua 
problemă este iarăşi după ce a fost trecut acel masterplan pentru a fi validat, 
pentru apă canal, vedeţi cum sunt tot mai multe probleme şi cu apa pluvială, 
aţi solicitat celor de la ADI, să facă o dezbatere cu, consilierii care vor să 
participe şi cu aparatul de specialitate să discutăm puţin pe marginea acestui 
masterplan. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  A avut loc în săptămâna în curs. 
  Urîte Florin Radu: - consilier judeţean – 
  Îmi pare rău, nu am primit nici o invitaţie. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Îmi pare rău pentru că, Comisia de urbanism care a fost desemnată din 
partea Consiliului judeţean nu v-a invitat şi pe dumneavoastră. 
  Urîte Florin Radu: - consilier judeţean – 
  Nu am fost invitat. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Îmi pare rău îmi cer scuze. Eu în baza solicitărilor făcute de către 
dumneavoastră, nu mai ştiu că aţi fost 2 sau 3, am promis că o să facem 
astfel de dezbatere. Comisia de urbanism este cea îndrituită, să facă o astfel 
de dezbatere, ea am informaţii că a avut loc zilele trecute. Îmi pare rău că 
doamna Monica Săsărman nu v-a invitat şi pe dumneavoastră. Deci executivul 
a fost prezent şi ADI-ul şi AQUABIS-ul şi toţi cei care au avut sarcină. Pentru 
prima problemă domnule vicepreşedinte Pugna, vă rog să aveţi o discuţie mai 
aprofundată cu domnul consilier judeţean Urîte, toate cele trei instituţii sunt în 
direcţia subordonare şi coordonare a dumneavoastră şi am rugămintea să 
aveţi o dezbatere pe care şi eu o susţin, să vedem care sunt modalităţile care 
vin în multitudinea de programe pe care le au, sunt cele despre care vorbim 
de ceva timp. Deci am rugămintea până la finalul lunii august să aveţi o astfel 
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de întâlnire şi dezbatere. Doamna consilier judeţean Monica Săsărman, vă 
rog. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Domnule preşedinte după cum ştiţi la şedinţele Comsiei de urbanism 
poate participa oricine. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  E adevărat. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Oricare coleg este bine venit. Eu nu aveam de unde să ştiu că proiectul 
care noi l-am avut pe ordinea de zi nu se regăseşte şi pentru celelalte comisii. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Îmi pare rău că nu am pus masterplanul de apă şi de canalizare şi la 
Comisia de cultură, dar dacă insistaţi trimitem şi îl dezbatem şi acolo nu e o 
problemă. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  De ce să cenzuraţi colegii de la cultură. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Nu cenzurez doamne fereşte, orice întâlnire a noastră inclusiv cele de 
consiliu judeţean sunt publice. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Sau aşa apreciaţi că cei care fac parte din Comisia de cultură nu ar 
deţine competenţele necesare. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Eu nu îmi permit să fac nici un fel de apreciere. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Păi aşa aţi lăsat să se înţeleagă. Revenind. În mapa dumneavoastră 
cred ca au ajuns două rezultate foarte bune obţinute de către sportivii de la 
noi din judeţ, este vorba despre Campionatul balcanic. Dacă se poate 
promova un Proiect de hotărâre, pentru recompensarea acestora în luna iulie. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Doamna consilier judeţean, în urma aprobării Regulamentului de 
organizare şi funcţionare al consiliului judeţean şi al Statutului judeţului 
Bistriţa-Năsăud, onor care a primit acordul consiliului judeţean, pe finalul 
fiecărui an, conform precizărilor regulamentelor şi criteriilor din acel 
regulament, toţi cei care obţin rezultate meritorii şi sunt acolo prevăzute ce 
tipuri de olimpiade, campionate vor primii pe finalul anului o recompensă ca 
gest stimulativ pentru munca şi rezultatele lor. În plus faţă de asta le-am 
propus colegilor mei, i-am cerut zilele trecute administratorului public al 
judeţului să aibă în vedere la rectificarea bugetară să putem asigura aceste 
sume şi în plus faţă de asta să putem să mai instituim câteva recompense 
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pentru primii trei elevi în baza rezultatelor la examenul de evaluare la 
terminarea clasei a VIII-a şi de asemenea la primii trei cei meritorii la 
examenul de bacalaureat. Aceste propuneri vor ajunge în faţa dumneavoastră 
la momentul respectiv, vedem care va fi cuantumul sumelor care vor putea fi 
disponibilizate pentru aceste premieri. Mulţumesc pentru aducerea în discuţie 
a acestui subiect şi la fel ca şi dumneavoastră ca şi oricare alt cetăţean al 
judeţului Bistriţa-Năsăud şi nu numai, cred că toţi ne-am bucurat când am 
văzut pe Rareş Buhai şi nu numai, dar mai ales el continuă performanţa la cel 
mai înalt nivel. Aţi văzut că inclusiv premierul Victor Ponta a făcut o trimitere 
specială că este singurul care are continuitate şi va primii sunt convins o 
recompensă importantă şi din partea Guvernului şi eu sper să existe, adică 
sigur vor exista sumele necesare. Vom vedea care va fi cuantumul lor şi la 
momentul respectiv vom venii în faţa dumneavoastră cu un Proiect de 
hotărâre în baza regulamentului şi Statutului judeţului pentru a putea să dăm 
cezarului ce e al cezarului. Cred că aceşti oameni merită toată aprecierea şi 
respectul nostru inclusiv o anumită recompensă financiară. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Îmi permiteţi să............ 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Sigur, vă rog. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  În regulament nu se menţionează faptul că doar la bugetul anului se 
poate desfăşura o astfel de manifestare domnule preşedinte. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  Nu am vrut să facem în fiecare lună că se mai desfăşoară ceva 
concursuri în continuare. 
  Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
  Asta a fost motivul pentru care v-am întrebat dacă o faceţi în luna 
august pornind de la premisa că sursele financiare care nu sunt multe sau mă 
rog prea mari să se poată folosi pentru pregătirea din toamnă. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
  În momentul de faţă doamna consilier judeţean, nu suntem în 
posibilitatea de a oferii aceste premii pentru că toţi banii care i-am avut la 
acel capitol au fost direcţionaţi pentru sprijinirea echipei de handbal fete şi 
trebuie să vină rectificarea de buget cred că luna viitoare în care va trebui să 
găsim resursele necesare pentru a putea să asigurăm aceste premii. În 
regulament nu este prevăzută data sau perioada anului când avem un număr 
cât mai mare de concursuri sportive, olimpiade sau alte tipuri de întreceri 
pentru a putea primii de la Inspectoratul Şcolar, Direcţia Judeţeană de Tineret 
şi Sport, de la Clubul Sportiv Municipal, rezultatele elevilor sau concurenţilor 
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sportivi, competitorii care fac multă cinste şi onoare judeţului Bistriţa-Năsăud 
de care eu mă declar foarte mândru. 
 
  Alte intervenţii? Dacă nu sunt, vă mulţumesc frumos, vă doresc un 
weekend plăcut şi cei care plecaţi în concediu, la fel concediu plăcut. 
 

* 
 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 
 
* 
 
 
 
 
 
 
 

    P R E Ş E D I N T E,    SECRETARUL JUDEŢULUI, 
EMIL RADU MOLDOVAN                         Iosif Redl 
 
                                          

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Întocmit: Consilier asistent Răscol Maria 


